
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 10 / 2017 

 
Datum:   17.10.2017 od 14.00 
Místo konání:  loděnice VK Blesk  
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, M. Polášek, V. Maleček, P. Hlídek ( odešel 18:40), V. Chalupa 
Předsedové komisí : Z. Mejstřík, Z. Norková, M. Lorenc, T. Kubín, M. Kurfirst 
Členové komisí :  T. Macas, , M. Frabša, 
Omluveni :  J. Poláček, J. Starosta, P. Homolka, P. Janák, R. Vondrák 
Trenéři :  V. Kučera, S. Cox 
Hosté :  J. Johánek, P. Šveňha 
     
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace J. Johánkem.  
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
J. Lukš není přítomen. Informoval T. Macas.. Na příští jednání se dostaví J. Lukš a T. Macas a projedná se otázka 
kompetencí v rámci AK. 
odpovídá:  J. Lukš 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
V evropských dotacích zatím nic nového není. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
ČVS obdržel kontakty na krajské koordinátory a ti obdrží od ČVS dopis s žádostí o kontaktování přímo ČVS v případě 
přípravy programu ODM kandidujícího kraje.  
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
03/01/2017 Komunikovat s FISA a ČAUS o možnosti pořádat AMS ve veslování 2020 
Z hlediska z finančního je v současné době nereálné AMS uspořádat. 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  D. Macháček  
 
03/02/2017 Vypracovat směrnici pro získávání a obnovování trenérských licencí 
Splněno 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  V Kučera 
 
03/03/2017 Vypracovat směrnici pro evidenci hospodaření s majetkem ČVS (včetně SCM) 
Bude zorganizována poslední korektura a směrnice bude finalizována 
Termín: listopad 2017 
Odpovídá:  V Kučera, T. Kubín, D. Kučera, J. Johánek, M. Frabša 
 
05/01/2017 Vytvořit návrh realizace projektu „Česko vesluje“ na rok 2017 
Přiděleny 2 mil. Kč, byla poslána akceptace.  
Termín: září 2017 
Odpovídá: V. Chalupa, J. Johánek, M. Kurfirst 
 
 
 



07/01/2017 Vytvořit kategorizaci registrovaných handicapovaných veslařů a zanesení této kategorizace do 
evidence členské základny 
Termín: říjen 2017 
Odpovídá: P. Janák, J. Johánek 
 
09/01/2017 Zpracovat ve spolupráci s pojišťovacími makléři doporučení pro kluby týkající se pojištění klubů, 
jejich členů (sportovců, trenérů, činovníků), majetku a odpovědnosti za škody 
trvá 
Termín: prosinec 2017 
Odpovídá: J. Johánek 
 
10/01/2017 Dojednat možnost uzavření smlouvy s Z. Paroulkem na PR ČVS do 04/2018, popř. najít jiného 
vhodného kandidáta na pozici PR ČVS 
trvá 
Termín: listopad 2017 
Odpovídá: J. Johánek 
 
10/02/2017 Navrhnout položkový rozpočet čerpání podpory akademického sportu 
trvá 
Termín: říjen 2017 
Odpovídá: T.Macas 
 
10/03/2017 Zajistit zaknihování akcií společnosti Sportcentrum Račice a.s. 
Na schůzce se zástupci druhých akcionářů a.s. SCR, tj. ČSK, nedošlo k jednohlasné dohodě, k zaknihování akcií tudíž 
nedojde. 
Termín: říjen 2017 
Odpovídá: M. Kurfirst 
 
10/04/2017 Kontaktovat pozůstalé po J. Prepslovi ve věci odkoupení či propůjčení cen z archívu pana Prepsla 
Termín: prosinec 2017 
Odpovídá: Z. Pecka 
 
10/05/2017 Aktualizovat plnění rozpočtu Centra ženského veslování do konce 2017 a výhled rozpočtu na rok 
2018 
Termín: listopad 2017 
Odpovídá: J. Johánek. S. Cox 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS                                       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

  
2. Termíny a lokality setkání členů P-ČVS se zástupci klubů.  

Labe   Litoměřice – listopadový termín bude upřesněn předsedou oblasti 
Morava  Brno – lednový termín bude upřesněn předsedou oblasti 
Vltava  Lipno - termín bude upřesněno předsedou oblasti 
                 hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

3. Termín oblastního mistrovství Labe – 16.-17.6.2018                                       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

4. Zařazení akademických regat do termínovky ČVS. Bude konzultováno s STK.  hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
5. Zajistit zaknihování akcií společnosti Sportcentrum Račice, a.s. hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
6. Pověření Z. Pecku k zastupování ČVS na VH Sportcentra Račice, a.s. hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
7. Zahrnutí klubů a TJ, které žádaly v listopadu 2016 a které mají loděnice ve svém majetku do žádosti ČVS o dotaci 

z Programu IV. – údržba a provoz sportovních zařízení.  
                                                                                   – schváleno per rollam 

                   hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

            
8. Podání žádosti o dotaci z Programu IV. – údržba a provoz sportovních zařízení.  

                                                                                   – schváleno per rollam 
                   hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

            
9. Znění smlouvy a rozdělení finančních prostředků do klubů v rámci Programu V.  

                                                                                   – schváleno per rollam 



                   hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

            
10. Návrh rozpočtu pro akceptaci přidělené dotace MŠMT z Programu X.  

                                                                                   – schváleno per rollam 
                   hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

            
11. Podporu nástavby loděnice VK Blesk pro účely žádosti o dotaci MHMP 

                                                                                   – schváleno per rollam 
                   hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
12. Žádost o navýšení příspěvku pro pořadatele I. kola Poháru ČR v jízdě na veslařském trenažéru ( Bohemians) na 

20.000,- Kč. Nový majitel haly a kustod nebude z důvodu přepravy lodí na VT v ČR a pořadatel musí odvézt a 
přivézt trenažéry.  
                                       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

13. Termín vyhlášení nejlepší veslařské posádky roku 2017 – 5. 1. 2018  od 17.00                   
 hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

14. Nominaci D. Macháčka na European Rowing Extraordinary General Assembly – 7.12.2017 v Londýně 
        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
15. Přidělení finanční podpory z Programu V. ve výši 50.000,- Kč / klub pro kluby handicapovaných veslařů VK Paprsek 

a 1. Centrum zdravotně postižených jižních Čech 
        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
 

16. Přidělení finanční podpory akademickému veslování z Programu V. ve výši 200.000,- Kč. Akademická komise dá 
návrh rozpočtu, seznam akcí a seznam akademiků, kteří se akcí zúčastnili. 

        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
17. P-ČVS potvrzuje přidělení prostředků z Programu V. z jara 2017 7 klubům na úpravu párových osmiveslic pro 

mládež až do částky 50.000,- Kč (TJ Jiskra Otrokovice, KV KONDOR Brandýs, SK HAMR – veslování, LS Brno, 
SVK Břeclav, VKM Uherské Hradiště, VK Olomouc). Kluby byly vyzvána k potvrzení zájmu a všechny jej potvrdily. 
Realizace do 31.12.2017 

        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

18. Přijetí klubu Moravský veslařský klub Haná, z.s. do ČVS na základě jeho žádosti  do ČVS do pozice dalšího člena 
ČVS 

        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
 

19. Uzavření smlouvy s V. Hujou na administraci a redakci webu a facebooku ČVS 
        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
Předsednictvo ČVS bere na vědomí : 
 

1. Rezignaci  V. Malečka k 18.10. 2017 z důvodu pracovního vytížení. Za sebe navrhuje předsedu PVS Petra 
Šveňhu. P. Šveňhu také navrhli na svém jednání 23.10. 2017 zástupci klubů a oddílů oblasti Vltava. PVS děkuje 
za jeho činnost pro ČVS 

2. Rezignaci  J. Starosty staršího na funkci předsedy Společenské komise k 18.10. 2017 ze zdravotních důvodů. Z. 
Norková navrhla jako nového možného kandidáta na tuto funkci Hedviku Malečkovou. Předsednictvo ČVS děkuje 
za jeho dlouholetou činnost pro ČVS. 

3. Doporučení KK ČVS ze dne 10.10.2017 
4. Materiál S. Coxe k zhodnocení sezóny 2017 a výhledy reprezentace do budoucích let. Bude přeloženo a 

zveřejněno na webu. Předsednictvo doporučilo S. Coxovi více komunikovat své záměry a plány s veslařskou 
veřejností. 

5. Bere na vědomí informaci o vzniku Českého veslařského klubu Praha z.s., který vznikl delimitací TJ SPORTOVNÍ 
KLUBY PRAHA 4. Jedná se o právní nástupnictví formou delimitace. Stav bude ověřen u AK KŠD. 
 

 
Informace : 

 
1. D. Macháček – o nařčení TI z údajných nestandardních praktik ve financování sportovního areálu v Račicích. 

Bude připravena odpověď pro předsedy klubů a oddílů.  



2. D. Macháček – o nájemní smlouvě mezi ČVS a USK na prostory loděnice v Chuchli pro centrum ženského 
veslování. Je přesně v intencích odsouhlasených podmínek na jednání P-ČVS č. 09/2017. Přesné znění 
Smlouvy bude rozesláno členům P-ČVS a předsedovi KK k finálnímu odsouhlasení. 

3. D. Macháček – o oponenturách na SC MV, které proběhly 17.10.2017 
4. J. Johánek – o čerpání dotačních programů 
5. D. Macháček – o jednání s vedením FISA ve věci kandidatury MS 2022. ČVS požádal vládu ČR o garanci, což 

je podmínkou pořadatelství.  
6. D. Macháček – o podání správní žaloby NOC VS na MŠMT ve věci zrušeného investičního programu, ze 

kterého měla být financována oprava cílové věže před ME 2017. Práce proběhly, ale K. Valachová program 
zrušila a NOC VS nyní dluží dodavatelům za provedené práce 6 mil. Kč. jednání o novém vypsání dotačního 
programu na MŠMT stále probíhají. D. Macháček bude průběžně informovat.  

7. D. Macháček – o připravované žádosti na dotaci z Programu VI na financování MSJ 2018 v Račicích 
8. S. Cox – prvotní materiál k zhodnocení sezóny 2017 a výhledy reprezentace do budoucích let 
9. T. Macas – informace z akademického veslování  
10. J. Johánek – o směrnici EU o ochraně osobních údajů, která bude mít dopad do života sportovních klubů a 

svazů a bude velice finančně a personálně náročná 
11. J. Johánek – o dopise A. Poisla týkající se žádosti o zveřejnění podrobností a dokumentace týkající se omluvy 

J. Včeláka ČVS 
12. Z. Pecka – zemřel pan Jiří Prepsl, člen a archivář ČAC Roudnice. Byl u něj uskladněn archív obsahující řadu 

historických cen a trofejí.  
13. V. Chalupa – info o MS v příbřežním veslování  
14. M. Polášek – o inspekci v novém klubu Moravský veslařský klub Haná, z.s. 
15. Z. Mejstřík – o obdržení rozhodnutí P-ČVS o odvolání M. Šurého 
16. D. Macháček – o vyřešení dopingového nálezu M. Linharta – sportovec není pozitivní, navíc dotčená látka už 

není na seznamu zakázaných látek WADA pro rok 2018. 
 

 

Další P-ČVS proběhne  v úterý, 21. 11. 2017 od 14.00 v loděnici VK Blesk 
 
Zapsal: J. Johánek 17.10. 2017 
 


